
Protokół 3/11 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

z dnia 7.04.2011 r. 

 
Posiedzenie odbyła się w budynku Urzędu Miejskiego w Paczkowie.  

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie wg załączonej listy obecności – zał. nr 1 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:  

1. Zdzisław Michael – Przewodniczący Rady Miejskiej w Paczkowie. 

2. Dariusz Wąsiak – Skarbnik Gminy. 

3. Maria Brodziak – Pracownik Urzędu Miejskiego w Paczkowie. 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 1000 i trwało do godziny 1205 . 

Przewodnicząca Komisji Eugenia Romańczyk rozpoczęła posiedzenie i przedstawiła porządek 

posiedzenia Komisji:  

Porządek posiedzenia: 

1. Kontrola środków wydatkowanych przez rady sołeckie i inwentaryzacji mienia. 

Kontrola środków wydatkowanych w ramach odnowy wsi. 

2. Sprawy bieżące. 

Komisja w wyniku głosowania jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 

Do pkt 1. 

Przewodnicząca Komisji poprosiła o przedstawienie informacji na temat środków 

wydatkowanych przez rady sołeckie. 

M. Brodziak poinformowała, że może przedstawić wydatkowanie środków z funduszu 

sołeckiego. Są też środki statutowe wydatkowane przez rady sołeckie, ale nie ma ona nad tymi 

środkami nadzoru, gdyż sami sołtysi nadzorują wydatkowanie tych środków. W 2009 r. został 

wyodrębniony fundusz sołecki na 2010 r. na kwotę 148.556 zł. Każde sołectwo złożyło wnioski 

o wykorzystanie tego funduszu. Kontrolowała wydatkowanie tych środków, opisywała faktury. 

Wszystkie zadania zostały zrealizowane. Stwierdziła, że wydaje jej się, że w 2010 r. dobrze 

został zrealizowany fundusz sołecki. Najczęściej wykonywano place zabaw, wymiany okien w 

domach kultury. 

Z. Michael przypomniał, że realizowane są zadania, o których postanowi zebranie wiejskie, 

natomiast Urząd kontroluje tylko wykonanie tych zadań.  

M. Brodziak poinformowała, że we wrześniu 2010 r. zostały złożone wnioski do realizacji w 

2011 r. 

 



K. Motyka stwierdziła, że nie rozumie dlaczego nie można wykonać oświetlenia przy drogach, 

które są np. powiatowe. Skoro te działania mają służyć poprawie życia to dlaczego nie można 

ich wykonać. 

M. Brodziak następnie omówiła wydatkowanie środków w ramach odnowy wsi. 

Poinformowała, że każde sołectwo w ramach odnowy wsi ma obowiązek złożyć sprawozdanie 

z działań grupy odnowy wsi. Komisja zapoznała się następnie z zadaniami wykonanymi w 

ramach odnowy wsi co stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Jedenaście grup odnowy wsi funkcjonuje w Gminie. Jedynie Wilamowa nie jest w tym 

programie. Sołectwo Frydrychów nie złożyło sprawozdania. W zeszłym roku 5 grup odnowy 

wsi otrzymało środki z Powiatu. 

Następnie Przewodnicząca Komisji poprosiła o przedstawienie wyników inwentaryzacji 

przeprowadzonej w sołectwach. 

Skarbnik poinformował, że przeprowadzono inwentaryzację w 12 sołectwach. We wszystkich 

radach sołeckich wystąpiły nadwyżki z tego tytułu, że niektóre rady ze środków 

wypracowanych przez sołectwa dokonywały zakupów. Urząd stoi na stanowisku takim, że to 

powinno być wykazane, gdyż jest to majątek wspólny. Wystąpił niedobór pozorny na kwotę 

4.392 zł. 

Różnice zostały ujęte w księgach 2010 r. Wskazał na konieczność zobowiązania rad sołeckich 

do odpowiedzialności za przekazane mienie. Uchwała zawiera tylko ogólne rozwiązania i są to 

najczęściej czynności jednostronne. Brak jest np. przyjęcia oświadczenia majątkowego przez 

wskazanych członków rady sołeckiej. Te regulacje powinny być w tym roku wprowadzone w 

życie. 

Przewodnicząca Komisji sformułowała wnioski: 

Komisja przeanalizowała zakres i formę inwentaryzacji mienia w radach sołeckich. 

Inwentaryzacja została dokonana w12 radach sołeckich. We wszystkich wystąpiły ogólnie 

nadwyżki na kwotę 123.056 zł. Wystąpił również niedobór pozorny na kwotę 4.392 zł. 

Komisja przeprowadziła analizę dokumentacji wydatków związanych z odnową wsi i 

funduszem sołeckim. Komisja stwierdza, że dokumentacja w/w tematyki jest prowadzona 

zgodnie z wydatkami. 

Wnioski w wyniku głosowania zostały przyjęte jednogłośnie. 

Do pkt 2. 

Na posiedzeniu nie rozpatrywano innych spraw. Przewodnicząca Komisji zamknęła 

posiedzenie Komisji w dniu 7.04.2011 r. 

Protokołowała:      Przewodnicząca Komisji: 

Alicja Góral Sowa      Eugenia Romańczyk 

 


